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Abstract (en)
[origin: US4406937A] A two part waveguide consists of a fixed part formed of a metal sleeve provided with metal dividing walls and a movable
part formed by a helix positioned within the sleeve and rotatable sleeve about an axis coaxial with the axis of the cylindrical sleeve. A plurality of
magnetrons are positioned on the outer surface of the sleeve. The sleeve includes two openings, one for admitting material to be treated and the
other for discharging the material to be treated. The openings are dimensioned so that the microwaves cannot leave the waveguide.

Abstract (fr)
La présente invention est relative à un nouveau dispositif pour le traitement thermique de matières. Ce dispositif comporte : - un guide d'ondes (7)
en deux parties : une partie fixe constituée par un fourreau (6) en métal pourvu de cloisons métalliques, et une partie mobile constituée par une
vis d'Archimède;-une pluralité de magnétrons (2) appliqués contre la surface extérieure du fourreau (6), et deux ouvertures, l'une pour l'entrée (1),
l'autre pour la sortie (4) de la matière, lesdites ouvertures étant dimensionnées de manière à ce que l'onde utilisée ne puisse par sortir du guide
d'ondes. Application au traitement par rayonnement UHF de la matière divisée.
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